

Title (en)

Formclamp and method for realising a form with such clamp.

Title (de)

Schalungsecke und Verfahren zur Herstellung einer Schalung mit dieser Ecke.

Title (fr)

Cornière pour coffrage et procédé de réalisation d'un coffrage au moyen de ladite cornière.

Publication

**EP 0593316 A1 19940420 (FR)**

Application

**EP 93401312 A 19930521**

Priority

FR 9206452 A 19920522

Abstract (en)

The present invention relates to form clamps. The form clamp 1 according to the invention is characterised essentially by the fact that it comprises two, a first 2 and a second 3, branches forming a dihedron 4 of salient angle 12 (not zero) and with ridge 5, a third branch 6 integral with the other two branches, and a through-hole 7 formed in the third branch along an axis 8 substantially parallel to the ridge of the dihedron. The invention also relates to a method for producing forms by means of this clamp. Application, in particular, to the production of forms for erecting structures made of cast concrete, such as posts, pylons or the like. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne les cornières pour coffrages. La cornière pour coffrage 1 selon l'invention se caractérise essentiellement par le fait qu'elle comporte deux première 2 et deuxième 3 branches formant un dièdre 4 d'angle saillant 12 non nul et d'arête 5, une troisième branche 6 solidaire des deux autres branches, et une percée traversante 7 réalisée dans la troisième branche suivant un axe 8 sensiblement parallèle à l'arête du dièdre. L'invention concerne également un procédé de réalisation de coffrages au moyen de cette cornière. Application, notamment, à la réalisation de coffrages pour édifier des constructions en béton coulé, comme des poteaux, pylônes ou analogues. <IMAGE>

IPC 1-7

**E04G 13/02**

IPC 8 full level

**E04G 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04G 13/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3591124 A 19710706 - HASLETT ANDREW ROBERT
- [A] FR 1151968 A 19580207 - S V B I JULIEN GINSBURGER
- [A] US 3617047 A 19711102 - HOLT JACK A, et al
- [A] BE 658090 A
- [A] EP 0371899 A1 19900606 - CECAM SARL [FR]

Cited by

EP1550780A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**FR 2691494 A1 19931126**; EP 0593316 A1 19940420

DOCDB simple family (application)

**FR 9206452 A 19920522**; EP 93401312 A 19930521